International Languages and English.

There are approximately 5000 different languages and many dialects or local versions of major languages in the world. The oldest written language is Egyptian, but now Egyptian is not a widely spread language. The most popular languages are Chinese, English, Hindi, Spanish and Russian. The most difficult languages are North American Indian language of Minnesota and Oregon, Tabassaran, Esqimaux and Chinese. The simplest language is Esperanto. It was invented by a Polish doctor, Ludwig Lazarus Zamenhof in 1887. This language was invented to be a world language because of its simplicity, but now only 10 millions people speak Esperanto. 

Now the world language is English. It is one of 7 international languages, one of 6 languages of the United Nations, common language of NATO, aviation language and the first language of international sport. English is an official language of UK, America, Canada, Australia and other English-speaking countries. 

But English in the UK is not the only language people are speaking. There are a lot of minority languages in the UK. There are about 80000 Gaelic speakers and over half a million Welsh speakers. There are also some other languages that had come with the emigrants. These languages are: Bengali, Turkish, Gujarati, Spanish, Greek, Urdu, Punjabi, Chinese, Italian, Arabic, French and Portuguese. There is also a great amount of dialects of English. 

There are some idioms connected with languages: pidgin English – dialect, spoken by people, who came to Great Britain from Papua New Guinea and the Far East for trading; broken English means badly spoken, corrupted language; Queen’s English – correct, clear and intelligible English. 

English belongs to the Indo-European language family, more exactly, to the West Germanic subgroup of the Germanic languages. 

Перевод текста: International Languages and English 

Есть приблизительно 5000 различных языков и много диалектов или местных версий главных языков в мире. Самый старый письменный язык - египтянин, но теперь египтянин не широко язык распространения. Самые популярные языки - китайский, английский, хинди, испанский и русский язык. Самые трудные языки - североамериканский индийский язык Штата Миннесота и Штата Орегон, Tabassaran, Esqimaux и китайского языка. Самый простой язык - Эсперанто. Это было изобретено польским доктором, Ладвиг Лазарас Заменхоф в 1887. Этот язык был изобретен, чтобы быть мировым языком из-за его простоты, но теперь только 10 людей миллионов говорят Эсперанто. 

Теперь мировой язык является английским. Это - один из 7 международных языков, один из 6 языков Организации Объединенных Наций, общий язык НАТО, языка авиации и первого языка международного спорта. Английский язык - официальный язык Великобритании, Америки, Канады, Австралии и других Англоговорящих стран. 

Но английский язык в Великобритании не единственные языковые люди, говорят. Есть много языков меньшинства в Великобритании. Есть приблизительно 80000 Гэльских спикеров и более чем полмиллиона уэльсских спикеров. Есть также некоторые другие языки, которые шли с эмигрантами. Эти языки: бенгальский язык, турецкий, Gujarati, испанский, греческий, Язык урду, язык панджаби, китайский, итальянский, арабский, французский и португальский язык. Есть также большое количество диалектов английского языка. 

Есть некоторые идиомы, связанные с языками: английский язык гибридного языка – диалект, которым говорят люди, которые приехали в Великобританию из Папуа-Новой Гвинеи и Дальнего Востока для торговли; жаргонный английский означает ужасно говоривший, развращенный язык; английский язык Королевы – правильный, ясный и понятный английский язык. 

Английский язык принадлежит индоевропейской языковой семье, более точно, Западной германской подгруппе германского языков.

